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RISK- EN INSURANCE MANAGEMENT

Eind oktober vond het tweejaarlijkse FERMA Forum plaats. Geënthousiasmeerd 
door het thema ‘Join the Risk Revolution’ toog een overweldigend aantal 
deelnemers naar Madrid. Daaronder maar liefst 18 jongeren die via de nationale 
risk- en insurance associaties waren uitgenodigd om aan het FERMA Forum 
Student Programme deel te nemen. Vanuit de Nederlandse Associatie van Risk- 
en Insurance Managers NARIM was Kevin Roos uitgezonden. Hoe hij het FERMA 
Forum heeft beleefd? In dit interview deelt hij zijn ervaringen. 

Mocht je denken dat Kevin (27) student is, dan heb je het goed mis. Hij 

is sinds twee jaar advocaat bij V&A Advocaten, een kantoor dat gespe-

cialiseerd is in verzekerings- en aansprakelijkheidsrecht. Kevin deed 

de master Aansprakelijkheid en Verzekering aan de Erasmus Univer-

siteit Rotterdam. Zijn professor, Mop van Tiggele, had hem al snel in 

het vizier. Zij is dan ook degene die Kevin bij NARIM voordroeg voor 

het FERMA Forum Student Programme. Mop: “Kevin is een netwer-

ker pur sang. Dat bleek al direct uit zijn cv, dus nog voordat wij hem 

hadden aangenomen. Kevin is een goed voorbeeld van een student 

zoals je die graag in je collegebanken hebt: hij heeft de master goed 

doorlopen, schreef een mooie, voor de praktijk belangrijke scriptie, is 

enthousiast en heeft ook nog eens werk in onze branche gevonden. 

Juist hem wilden we kennis laten maken met mooie clubs als NARIM 

en FERMA. Tegelijkertijd is hij, met al zijn kwaliteiten, voor ons een 

mooi visitekaartje.” 

SELECTIEPROCEDURE
En zo geschiedde. Mop droeg Kevin aan bij NARIM. NARIM droeg Kevin 

voor bij FERMA. Kevin stuurde zijn cv en motivatiebrief in en in het 

selectieproces viel de keuze op Kevin. 
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tal, een prachtige kunstgalerie in Madrid. Het was ontzettend leuk en 

interessant om de andere internationale studenten te spreken en met 

hen ervaringen te delen. Gelukkig hadden bestuursleden van NARIM 

contact met mij gelegd en kon ik ze gemakkelijk terugvinden in het 

Holland House, waardoor ook wij uitgebreid bij konden praten over 

de branche.”

WAARDEVOLLE GELEGENHEID
In tegenstelling tot de meeste deelnemers aan de master Verzeke-

rings- en Aansprakelijkheidsrecht heeft Kevin een plek gevonden in 

de advocatuur. “Als verzekeraar sta je in zekere zin vooraan in de markt, 

ook met betrekking tot nieuwe ontwikkelingen en risico’s, zoals AI en 

klimaatverandering. Verzekeraars zijn naar mijn ervaring dan ook zeer 

vooruitstrevend als het gaat om het ontdekken en inschatten van 

nieuwe risico’s. Belangrijk, want je moet daarin geen afwachtende 

houding aannemen. Je moet juist het voortouw nemen. Dat zijn wel 

mooie aspecten die ik in mijn carrière wil meenemen. Verder heb ik 

mogen ervaren hoe hecht de Nederlandse verzekeringswereld is. Het 

is echt een kwestie van ‘ons kent ons’. Ik vond het leuk om te zien dat 

die netwerken er zijn, en dat ik daarin ook mijn gezicht heb kunnen 

laten zien, zo aan het begin van mijn loopbaan.

Het FERMA bood een leerzame ervaring in de wereld van risk manage-

ment; de sleutel tot het anticiperen op en beheersen van toekomstige 

(verzekerings)uitdagingen. Het was interessant om mee te maken dat 

en hoe FERMA een uitstekend platform voor de samensmelting van de 

verzekeringsmarkt biedt. Het FREMA congres is een waardevolle gele-

genheid om kennis te delen, netwerken te versterken en gezamenlijk 

in gesprek te gaan over complexe, en actuele risico’s.” 

OPEN BLIK
Of Kevin iets mee te geven heeft aan de huidige studenten en afge-

studeerden? “Het is goed om met een open blik de verzekeringsmarkt 

te betreden. Naar mijn ervaring heerst de gedachte vaak dat men het 

idee heeft dat je later die markt wel in kan rollen. Maar studenten moe-

ten de verzekeringsmarkt als een reële optie gaan zien, en juist serieus 

naar de markt kijken. Ik kan iedere student dan ook aanbevelen om 

een keer een kijkje te nemen in de keuken van de verzekeringsbran-

che, want het is een veelzijdige en interessante branche. Ook nog een 

die constant in ontwikkeling is.” <

18 jongeren uit verschillende Europese landen mochten namens hun nationale associaties het FERMA Forum bezoeken. Namens NARIM was Kevin Roos uitgezonden.
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In zijn motivatiebrief gaf Kevin aan dat de continue ontwikkelingen 

binnen de verzekeringsmarkt hem altijd hebben geboeid. Ook gaf 

hij hierin aan dat het managen en mitigeren van risico’s van essenti-

eel belang is in onze steeds complexer wordende wereld, en dat hij 

nieuwsgierig is naar de manier waarop specialisten op Europees niveau 

bijdragen aan innovatieve oplossingen hiervoor. Op Kevins CV is ook 

een hoop inzet en ervaring af te lezen, gezien meerdere stages die met 

klinkende cijfers zijn beoordeeld en het actief zijn in verschillende com-

missies. Niet gek dus dat Kevin werd gekozen om namens Nederland 

naar het FERMA Forum af te mogen reizen. 

“Dat is ontzettend leuk”,  vertelt Kevin. “Met NARIM was ik wel bekend, 

maar de FERMA kende ik eigenlijk niet. Des te leuker om op deze ma-

nier kennis te maken.”

NAAR HET FORUM
Vanuit heel Europa werden door nationale verzekeringsassociaties al 

dan niet afgestudeerde studenten voorgedragen voor het programma. 

Het voornaamste doel van het programma? Jongvolwassenen laten 

kennismaken met de verzekeringsbranche en ze tevens een kans te 

bieden om zich te oriënteren op de arbeidsmarkt. Kevin: “Tijdens het 

Forum ging het vooral om het bijwonen van lezingen en het op an-

dere manieren vergaren van kennis; wat speelt er allemaal in de risi-

comanagement sector? Hoe positioneer en presenteer je jezelf in de 

branche, en hoe vergroot je je netwerk? Zo kregen we een workshop 

over het gebruik van een elevator pitch. Jezelf presenteren in een kort 

tijdsbestek kan immers nuttig zijn tijdens sollicitaties. Ook kregen we 

een workshop over LinkedIn, hoe je dat platform zo nuttig mogelijk 

kunt gebruiken en wat je kan doen om eruit te springen.”

“Alle studenten verbleven in hetzelfde hotel. ‘s Ochtends gingen we 

samen richting het Forum en we gingen ook samen naar bijeenkom-

sten. Zo ook naar de eerste officiële bijeenkomst in de Galería de Cris-

HET IS GOED OM MET
 EEN OPEN BLIK DE 

VERZEKERINGSMARKT 
TE BETREDEN


